
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 19. 6. 2006 

 
Přítomni:  prof. PhDr. Josef Kovalčuk,  prof. Petr Oslzlý, Ing. Ivana Oulehlová, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Lucie Abou, doc. Silva Macková, Bc. Sylva Tománková, MgA. 
Ondřej Vodička 

 
I.    Chod fakulty: 

 Dne 21. 6. 2006 proběhne v místnosti č. 104 od 13.00 hod Porada pedagogů. (I. 
Bartoková rozešle pozvánky pedagogům a zveřejní informaci na Úřední desce a 
nástěnkách). 

 Dne 22. 6. 2006 od 13.30 hod proběhne zasedání  Umělecké rady JAMU. 

 Kolegium projednalo přípravu Směrnice děkana k přijímacímu řízení pro akademický rok 
2007/2008 a Studijního a zkušebního řádu DIFA (který je součástí studijních plánů) 
v souvislosti na aktualizované předpisy JAMU. Do 30. června 2006 bude na základě 
připomínek příslušných vedoucích ateliérů směrnice doplněna a vydána.  

 Budova DIFA bude během letních prázdnin (1. července – 28. srpna) pro studenty 
uzavřena, provoz pro zaměstnance 8.00 – 16.00 hod, o víkendech bude bývat budova zcela 
uzavřena (s výjimkoju víkendu 15. a 16. července – projekt ESF). Úřední hodiny děkanátu 
jsou ve všední dny od 9.00 do 11.30 hod. 

 Ve středu 21. června proběhne výběrové řízení na stavební firmu, která provede dostavbu 
v budově DIFA. Za fakultu se zúčastní děkan a tajemník. 

 Tajemník informoval, že v době prázdnin proběhne přesun některých pracovišť. Na žádost 
ateliérů Divadelního manažerství a Jevištní technologie budou prostory ateliéru rozšířeny 
o místnost č. 306. Zahraniční oddělení (ZO) a Oddělení pro vnější vztahy (OVV) bude 
přesunuto do místnosti č. 109. Kabinet pedagogů z místnosti č. 109 pak do místnosti 
ateliéru „D“ prof. Srby ve 4. patře, který zaniká. Správa budov bude mít kancelář společně 
v místnosti podatelny (místnost č. 7). 

 Poslední kolegium děkana v tomto akademickém roce proběhne 26. června 2006. 

II. Studijní záležitosti: 

 Dne 15. června proběhla pracovní schůzka o možnosti otevření nového oboru 
„Audiovizuální a multimediální tvorba". Shůzky se zúčastnil prof. Kovalčuk, proděkani 
prof. Oslzlý, Mgr. Záboj a Dr. Slavíková. 

 Děkan prezentoval kolegiu návrh na udělení stipendií rektora a děkana. Na stipendium 
rektora jsou prozatím navržení tito studenti: J. Müller (DM), R. Mikluš (ČH), S. Chudá 
(VDN), M. Krátká (KSFT). Na stipendiu děkana: M. Fiedlerová (RTDS), D. Cádrová 
(ČR), V. Drozdová (DV) a L. Melník (ČR). Návrhy budou projednány na Poradě 
pedagogů, kde budou mít vedoucí ateliérů možnost podat i další návrhy. 

 Studijní plány budou vytištěny do 3. července 2006 (zápis studentů do I. ročníků). 

III. Zahraniční záležitosti: 
 Kolegium projednalo nominace studentských filmů na mezinárodní filmový festival 

VGIKu. Přihlášku je nutné zaslat do 30. června 2006 – zajistí S. Tománková ve spolupráci 
s A. Zábojem, který dodá filmy na DVD nosiči. 

 Do 30. června vypracuje a odešle zahraniční oddělení návrh smlouvy o spolupráci 
s moskevskou školou VGIK. 



 Bc. Tománková informovala o pedagozích a studentech, kteří by měli v akademickém 
roce 2006/2007 vyjet na stáž v rámci Sokrates/Erasmus. 

 MgA. Abou informovala, že zájezd studentů ČH ateliéru PhDr. Smilkové v rámci projektu 
AKTION se uskuteční od 2. – 4. 11. 2006. Představení DIFA bude odehráno 3. 11. 2006. 

 Bc. Tománková informovala, že MgA. Drozd se v srpnu zúčastní konference ve Finsku. 
Dále informovala o možnosti výjezdu na konferenci v Helsinkách, a to konference o 
programu TEMPUS (spolupráce se školami z Ruska). 

IV. Programy a granty: 
 MgA. Abou informovala o nabídce stáží v rámci projektu „Kvalitativní rozvoj studijního 

programu cestou spolupráce s profesionálními uměleckými tělesy“ Národního divadla 
v Brně a Centra experimentálního divadla na příští akademický rok. 

 Děkan informoval o schůzce s kvestorkou JAMU a zástupcích Hudební fakulty ohledně 
Rozvojových programů na příští rok. Na rok 2007 bude možné podávat projekty ve dvou 
kategoriích, a to projekty centralizované (ve spolupráci s dalšími školami, financované 
mimo orientační limit – tedy „nadlimitní“) a decentralizované (integrované projekty, 
možno žádat prostředky v rámci orientačního limitu – tedy „limitní“). V rámci 
rozvojových programů dále DIFA uvažuje podat společný projekt DIFA a DAMU týkající 
se Pražského Quadriennale 2007. Dne 26. června proběhne schůzka s děkankou DAMU a 
proděkankou Tůmovou (schůzky se zúčastní děkan, tajemník a L. Abou). 

 Dále JAMU uvažuje podat projekty ve 3. výzvě OP RLZ ESF inovace studijních 
programů (inovace st. programu o audiovizuální a multimediální tvorbu). 

V. Různé: 
 Děkan informoval, že do 30. 6. 2006 bude možné podat návrhy cenu MKČR pro 

vynikající studenty. 

 Do 31. srpna 2006 je možné podat návrhy na Cenu MMB, DIFA navrhuje pana Ladislava 
Lakomého. 

 Děkan informoval, že paní PhDr. Margita Havlíčková se stala předsedkyní Teatrologické 
společnosti. Společnost vyhlašuje pro rok 2006 4. ročník soutěže o Cenu významného 
teatrologa a teoretika literatury Václava Königsmarka. Udílení ceny je výrazem podpory 
Teatrologické společnosti výrazným talentům české divadelní vědy. Uzávěrka přihlášek je 
31. října 2006. (více na http://www.divadlo.cz/teatrologie/cena.htm). 

 

 

zapsala L. Abou        
 

http://www.divadlo.cz/teatrologie/cena.htm)

